
             Mysłowice 11.11.2023 r.
Rada Miasta Mysłowice
Komisja Rewizyjna

Zdanie odrębne do protokołu z dnia 13 listopada 2023 r. z przeprowadzonej kontroli „Kontrola
problemowa działań Prezydenta Miasta Mysłowice dotycząca przyznawania świadczeń w ramach

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli i emerytowanych nauczycieli mysłowickich placówek
oświatowych w 2022 roku"

Niżnej podpisani zwracają uwagę na następujące ustalenia poczynione w trakcie prac komisji:
• komisja zdrowotna w trakcie swoich prac bezzasadnie odrzucała całe faktury, nie ustalała i

nie starała się dowiedzie co można zakwalifikować do leczenia a co z faktury można wykreślić. 
Można odnieść wrażenie, ze działo się tak ponieważ chciano zaoszczędzić środki finansowe, a 
ww. ustalania odbywały się przez osoby do tego nie uprawnione i bez właściwych kompetencji.

• należy ustalić progi minimalny i maksymalny refundacji 
• należy refundować zarówno badania profilaktyczne, jak i leczenie rehabilitacyjne 
• refundacja powinna dotyczyć zarówno świadczenia pochodzące z ubezpieczenia jak również

z prywatnych gabinetów 
• refundowane  powinny  by  miedzy  innymi:  okulary,  rehabilitacja  ruchowa,  zabiegi

stomatologiczne 
• każdy rozpatrzony wniosek przez komisje powinien zawierać uzasadnienie podjętej decyzji 
• dokumenty które są załącznikami do wniosku powinny by jasno określone, czy maja to być

oryginały czy dopuszcza się kopie 
• jeśli komisja  nie  jest  kompetentna  aby  podjąć  czy  prawidłowo  zweryfikować  wniosek,

powinna zasięgnąć opinie lekarza 
• należy w  regulaminie  jasno  określić,  że  refundacja  nie  musi  dotyczy  jednej  jednostki

chorobowej 
• w  przypadku  wątpliwości  należy  zapraszać  wnioskodawców  do  uzupełnienia  materiałów

dowodowych i składania wyjaśnień i oświadczeń
• szczegółowy regulamin  określający  zasady  przyznawania  refundacji  powinien  być

integralną częścią uchwały, tak aby prezydent nie mógł go dowolnie zmieniać zarządzeniami, a
komisja nie mogla go dowolnie interpretować.
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